
 

Protokół Nr XXXVI/2023 

 

z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Rutka – Tartak, które odbyły się 27 lipca 2023 r.  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Rutce-Tartak. 

 

W obradach na stan 15 udział wzięło 12 radnych:  

Boniszewski Grzegorz 

Budziejko Konstanty 

Grabek Łukasz 

Lubiński Grzegorz 

Margiel Piotr 

Naruszewicz Daniel  

Ołdyński Dariusz 

Paciorkowski Grzegorz  

Paulukanis Jarosław 

Puza Marek 

Racis Szymon 

Szeraszewicz Marek 

 

Radni nieobecni:   

Minkiewicz Szymon 

Sieczkowski Marek 

Zabłocka Justyna 

 

lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto udział wzięli sołtysi. Na stan 27 udział wzięło 23 sołtysów: 

Henryka Bacewicz 

Iwona Borkowska 

Tadeusz Borkowski 

Konstanty Budzejko 

Edward Bujnowski 

Henryk Grażul 

Agnieszka Iwanowska 

Jerzy Koloszewski 

Jarosław Kruszniewski 

Zbigniew Lutkiewicz 

Piotr Margiel 

Jan Obuchowski 

Teresa Barbara Ołdyńska 

Grzegorz Paciorkowski 

Stanisław Pachucki 

Antoni Pruszyński 

Grzegorz Romanowski 

Bożena Przekop 

Marek Puza 

Halina Szostak 

Helena Suchocka 

Jan Wierzchowski 

Jan Witkowski 



oraz 

Wójt Gminy – Piotr Sinkiewicz 

Zastępca Wójta – Dariusz Żukowski  

Skarbnik Gminy – Anna Wierzchowska  

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Halina Sokołowska 

Komendant Placówki Straży Granicznej w Rutce – Tartak - mjr SG Wojciech Bartoszewicz  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski odczytał formułę: 

„Zgodnie z obowiązującym prawem, przypominam o obowiązującym rozporządzeniu ochrony danych 

osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych. 

Przypominam, że sesja rady gminy jest nagrywana, transmitowana na żywo i archiwizowana na stronie 

internetowej gminy. Osoba ujawniająca dane osobowe niezgodnie z prawem, ponosi pełną odpowiedzialność 

za ich upublicznienie”. 

 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 10.03.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski otworzył obrady XXXVI zwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Rutka – Tartak. Powitał Gości, Radnych, Sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. Stwierdził, że 

podejmowane uchwały będą prawomocne ponieważ na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 12 radnych.  

 

Ad. 2.   

   Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski przedstawił proponowany porządek obrad: 

 

1) Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3)  Przyjęcie Protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy. 

4) Interpelacje i zapytania radnych (składane w formie pisemnej). 

5) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rutka-Tartak na 2023 r. 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Rutka-

Tartak na lata 2023-2026. 

7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju Gminy Rutka-Tartak na lata 

2022-2030. 

8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy 

9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

10) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników 

11) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników  

12) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę NR IX/56/2019 Rady Gminy Rutka-Tartak z 

dnia 5 grudnia 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Rutka-Tartak 

13) Wolne wnioski.  

14) Zamknięcie obrad. 

 

Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto jest za przyjęciem 

proponowanego porządku. Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 



Boniszewski Grzegorz      ,,za” 

Budziejko Konstanty    ,,za” 

Grabek Łukasz                       ,,za” 

Lubiński Grzegorz       ,,za” 

Margiel Piotr                 ,,za” 

Naruszewicz Daniel      ,,za” 

Ołdyński Dariusz         ,,za” 

Paciorkowski Grzegorz  ,,za” 

Paulukanis Jarosław       ,,za” 

Puza Marek                    ,,za” 

Racis Szymon               ,,za” 

Szeraszewicz Marek      ,,za” 

 

 

Ad. 3.  

              Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski odczytał treść punktu: ,,Przyjęcie Protokołu 

z XXXV Sesji Rady Gminy”. Poinformował, że ww. dokument został sporządzony oraz wyłożony do wglądu. 

Radni poprawek do protokołu nie zgłosili. Przystąpiono do głosowania.  

Boniszewski Grzegorz      ,,za” 

Budziejko Konstanty    ,,za” 

Grabek Łukasz                       ,,za” 

Lubiński Grzegorz       ,,za” 

Margiel Piotr                 ,,za” 

Naruszewicz Daniel      ,,za” 

Ołdyński Dariusz         ,,za” 

Paciorkowski Grzegorz  ,,za” 

Paulukanis Jarosław       ,,za” 

Puza Marek                    ,,za” 

Racis Szymon               ,,za” 

Szeraszewicz Marek      ,,za” 

 

W wyniku głosowania Protokół z XXXV Sesji Rady Gminy z dnia 26 maja 2023 roku został przyjęty 

jednogłośnie – 12 głosów ,,za”. 

 

Ad. 4.   

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski odczytał treść punktu: „Interpelacje  

i zapytania radnych (składane w formie pisemnej)”. 

Interpelacji i zapytań w formie pisemnej radni nie zgłosili. 

 

   Ad.5. 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski odczytał treść punktu:  

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rutka-Tartak na 2023 r.” 

 Skarbnik Gminy Pani Anna Wierzchowska omówiła projekt zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

które dotyczyły:  
po stronie dochodów:  

- zmniejszono plan dochodów budżetowych z tytułu planowanych do osiągnięcia dochodów ze sprzedaży węgla w 

związku z mniejszym zapotrzebowaniem mieszkańców Gminy na zakup paliwa stałego 

-uaktualniono plan dochodów do wysokości przewidywanego wpływu dochodów m.in. z tytułu opłat za zajęcie 

pasa drogowego, wpływy z tytułu odsetek od środków na rachunkach bankowych, wpływy z rozliczeń z lat 

ubiegłych, pozostałych dochodów, z tytułu czynszu za dzierżawę składników majątkowych 

-zwiększono plan dochodów w jednostce oświatowej 



-zwiększono plan dochodów z tytułu dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięcia pn. ,,Usuwanie odpadów folii rolniczych, siatki i sznurka 

do owijania balotów, opakowań po nawozach i typu Big Pag 

-zmniejszono plan dochodów z tytułu dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład, planowane 

dofinansowanie na zadanie ,,Przebudowa drogi gminnej Jodoziory- Polimonie – Kleszczówek” wpłynie w 2024 

roku po zakończeniu realizacji zadania 

-dokonano przeniesienia w planie dochodów w dz. 630 Turystyka celem dostosowania otrzymanego 

dofinansowania do prawidłowej klasyfikacji budżetowej, oraz zwiększono plan dochodów z tytułu sprzedaży 

składników majątkowych 

-zmniejszono plan dochodów budżetowych z tytułu planowanego dofinansowania środkami z Rządowego 

Funduszu Polski Ład, w związku ze zmianą wartości zadania pn. ,,Budowa instalacji odnawialnych źródeł energii 

na potrzeby obiektów komunalnych Gminy Rutka-Tartak 

po stronie wydatków:  
- zmniejszono plan wydatków budżetowych na zakup i dystrybucję sprzedaży węgla dla mieszkańców gminy w 

związku z zakończeniem preferencyjnej sprzedaży węgla 

- zmniejszono plan wydatków w dz.600 przeznaczonych na realizacje zadania ,,Przebudowa drogi gminnej 

Jodoziory- Polimonie -Kleszczówek”. Zakończenie realizacji zadania nastąpi w 2024, w związku z tym w 2023 

roku zabezpieczono środki w wysokości 5% wartości zadania. Zadanie zostało ujęte w przedsięwzięciach do 

WTF do realizacji w latach 2023-2024 wraz z planowanym dofinansowaniem w 2024 roku. Zwiększono plan 

wydatków na opracowanie dokumentacji na przebudowę drogi Potopy – Sikorowizna 

-dokonano przeniesień w planie wydatków w dz. 630 między rozdziałami w celu dostosowania prawidłowej 

klasyfikacji budżetowej, zmniejszono środki przeznaczone na opracowanie dokumentacji na budowę punktu 

widokowego w Rowelach, zwiększono środki na opracowanie dokumentacji na budowę punktu widokowego w 

Rowelach, oraz zmniejszono środki na opracowanie dokumentacji na budowę ścieżki edukacyjnej w Rutce-

Tartak, ponadto zwiększono środki w dz. Turystyka na zakup usług remontowych oraz usług pozostałych 

-zwiększono plan wydatków w dz.700 z przeznaczeniem na opłacenie podatku leśnego 

-zwiększono plan wydatków przeznaczeniem na promocje 

-dokonano przeniesienia w planie wydatków związanych z realizacją projektu ,,Dostępny Samorząd” w związku 

z zakupem urządzenia lektorskiego 

-zwiększono plan wydatków z przeznaczeniem na opracowanie studium wykonalności projektu ,,Zakup pojazdu 

do prowadzenia akcji ratowniczo-gaśniczych na potrzeby OSP Rutka-Tartak 

-zwiększono plan wydatków z przeznaczeniem na remont  autobusu szkolnego oraz koszty dowozu uczniów 

niepełnosprawnych 

-zwiększono plan wydatków przeznaczonych na dożywianie w związku ze zmniejszeniem udziału własnego 

gminy w realizacji zadania 

-zmniejszono plan wydatków budżetowych na zadanie inwestycyjne ,,Budowa Instalacji odnawialnych źródeł 

energii na potrzeby obiektów komunalnych Gminy Rutka-Tartak w związku z korzystnym rozstrzygnięciem 

przetargu 

-zwiększono plan wydatków w związku z otrzymaniem dofinansowania na zadanie ,,Usuwanie odpadów z folii 

rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, opakowań po nawozach i typu Big Bag 

-zwiększono plan wydatków z przeznaczeniem na zakup usług pozostałych w gospodarce komunalnej  

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2023 rok. Zebrani uwag do zaproponowanego projektu uchwały nie zgłosili. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Boniszewski Grzegorz      ,,za” 

Budziejko Konstanty    ,,za” 

Grabek Łukasz                       ,,za” 

Lubiński Grzegorz       ,,za” 

Margiel Piotr                 ,,za” 

Naruszewicz Daniel      ,,za” 

Ołdyński Dariusz         ,,za” 

Paciorkowski Grzegorz  ,,za” 



Paulukanis Jarosław       ,,za” 

Puza Marek                    ,,za” 

Racis Szymon               ,,za” 

Szeraszewicz Marek      ,,za” 

 

          

          Uchwała nr XXXVI/241/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Rutka-Tartak na 2023 

rok została przyjęta jednogłośnie – 12 głosów ,,za’’ - w załączeniu.  

 

 

 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski odczytał treść punktu:  

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rutka-Tartak 

na lata 2023-2026.”  

            Skarbnik Gminy Pani Anna Wierzchowska poinformowała, że w związku z proponowanymi zmianami 

w budżecie gminy na 2023 rok zachodzi konieczność uaktualnienia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

na lata 2023-2026. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Rutka-Tartak na lata 2023-2026. Zebrani uwag do zaproponowanego projektu uchwały 

nie zgłosili. Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Boniszewski Grzegorz      ,,za” 

Budziejko Konstanty    ,,za” 

Grabek Łukasz                       ,,za” 

Lubiński Grzegorz       ,,za” 

Margiel Piotr                 ,,za” 

Naruszewicz Daniel      ,,za” 

Ołdyński Dariusz         ,,za” 

Paciorkowski Grzegorz  ,,za” 

Paulukanis Jarosław       ,,za” 

Puza Marek                    ,,za” 

Racis Szymon               ,,za” 

Szeraszewicz Marek      ,,za” 

 

Uchwała nr XXXVI/242/2023 w sprawie zmian w wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Rutka-Tartak na lata 2023-2026 

 

             

 

    

Ad.7. 

  Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski odczytał treść punktu:  

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju Gminy Rutka-Tartak na lata 2022-

2030”. 

  Wójt Gminy Piotr Sinkiewicz powiedział, że Strategia Rozwoju Gminy Rutka – Tartak została 

przygotowana zgodnie z art. 10e ust. 1 i art. 10f ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

oraz z uwzględnieniem zapisów poradnika opracowanego na zlecenie Ministerstwa Funduszy i Polityki 

Regionalnej „Strategia rozwoju gminy. Poradnik praktyczny”. Podstawę prawną do jej przygotowania stanowi 

uchwała nr XXX/200/2022 Rady Gminy Rutka - Tartak z dnia 28 września 2022 r. w sprawie przystąpienia 



do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Rutka – Tartak na lata 2022-2030 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym konsultacji. 

Strategia jest efektem prac zespołu zadaniowego. Dzięki zaangażowaniu przedstawicieli samorządu, 

organizacji publicznych, przedsiębiorców i lokalnych liderów życia społecznego, Strategia stanowi nie tylko 

narzędzie prowadzenia polityki rozwoju lokalnego, ale również syntezę świadomych wyborów i rekomendacji 

przedstawicieli różnych społeczności tworzących wspólnotę samorządową. Została opracowana w oparciu o 

metodę partycypacyjną. W celu jej przygotowania przeprowadzone zostały konsultacje społeczne z 

mieszkańcami, zorganizowano także badanie ankietowe mające na celu zebranie informacji na temat 

oczekiwanych kierunków rozwoju analizowanej jednostki samorządu terytorialnego. 

Strategia Rozwoju Gminy Rutka – Tartak na lata 2022-2030 jest podstawowym instrumentem 

długofalowego zarządzania gminą. Określa ona strategiczne kierunki rozwoju gminy w perspektywie do 2030 

roku oraz pozwala na zapewnienie ciągłości i trwałości działania władz gminy, niezależnie od zmieniających 

się uwarunkowań politycznych. Umożliwia ona również efektywne gospodarowanie własnymi zasobami, 

takimi jak: środowisko przyrodnicze i kulturowe, zasoby ludzkie, infrastrukturalne, czy środki finansowe oraz 

stanowi formalną podstawę do przygotowania i oceny wniosków o finansowanie zadań ze źródeł 

zewnętrznych. 

 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju 

Gminy Rutka-Tartak na lata 2022-2030. Zebrani uwag do zaproponowanego projektu uchwały nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Boniszewski Grzegorz      ,,za” 

Budziejko Konstanty    ,,za” 

Grabek Łukasz                       ,,za” 

Lubiński Grzegorz       ,,za” 

Margiel Piotr                 ,,za” 

Naruszewicz Daniel      ,,za” 

Ołdyński Dariusz         ,,za” 

Paciorkowski Grzegorz  ,,za” 

Paulukanis Jarosław       ,,za” 

Puza Marek                    ,,za” 

Racis Szymon               ,,za” 

Szeraszewicz Marek      ,,za” 

 

  Uchwała nr XXXVI/243/2023 w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju Gminy Rutka-

Tartak na lata 2022-2030 została przyjęta jednogłośnie – 12 głosów ,,za’’ - w załączeniu. 

 

 

Ad.8. 

  Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski odczytał treść punktu: „Ustalenie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkalnego zasobu Gminy.” 

  Wójt Gminy Piotr Sinkiewicz omówił projekt uchwały. W celu zaspokojenia potrzeb 

mieszkaniowych członków wspólnoty samorządowej o niskich dochodach Gmina Rutka-Tartak wynajmuje lokale 

mieszkalne stanowiące Mieszkaniowy Zasób Gminy na zasadach określonych w ustawie z dnia 21czerwca 2001r. o 

ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego  oraz w niniejszej uchwale. 

Uchwała ta reguluje zasady wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy, w tym zasady 

i kryteria wynajmowania lokali, których najem jest związany ze stosunkiem pracy, wydzielonych na ten cel uchwałą 

Rady Gminy Rutka-Tartak. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy. Zebrani uwag do zaproponowanego projektu 

uchwały nie zgłosili. Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Boniszewski Grzegorz      ,,za” 

Budziejko Konstanty    ,,za” 



Grabek Łukasz                       ,,za” 

Lubiński Grzegorz       ,,za” 

Margiel Piotr                 ,,za” 

Naruszewicz Daniel      ,,za” 

Ołdyński Dariusz         ,,za” 

Paciorkowski Grzegorz  ,,za” 

Paulukanis Jarosław       ,,za” 

Puza Marek                    ,,za” 

Racis Szymon               ,,za” 

Szeraszewicz Marek      ,,za” 

 

  Uchwała nr XXXVI/244/2023 w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy została przyjęta jednogłośnie – 12 głosów ,,za’’ - w 

załączeniu.  

 

 

Ad.9. 

  Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski odczytał treść punktu: „Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej” 

  Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Halina Sokołowska powiedziała, iż 

uchwala ta określa sposób powoływania i odwoływania Członków  Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej         

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej. Zebrani 

uwag do zaproponowanego projektu uchwały nie zgłosili. Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

Boniszewski Grzegorz      ,,za” 

Budziejko Konstanty    ,,za” 

Grabek Łukasz                       ,,za” 

Lubiński Grzegorz       ,,za” 

Margiel Piotr                 ,,za” 

Naruszewicz Daniel      ,,za” 

Ołdyński Dariusz         ,,za” 

Paciorkowski Grzegorz  ,,za” 

Paulukanis Jarosław       ,,za” 

Puza Marek                    ,,za” 

Racis Szymon               ,,za” 

Szeraszewicz Marek      ,,za” 

   

Uchwała nr XXXVI/245/2023 w sprawie trybu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej została przyjęta jednogłośnie – 

12 głosów ,,za’’ - w załączeniu.  

 

 

 

 

  Ad.11.          
Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski odczytał treść punktu:  

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników.”

  



            Pan Wójt Gminy Piotr Sinkiewicz powiedział, że co 4 lata są wybierani do sądów ławnicy. W tym 

roku kończy się ich obecna kadencja. Do końca czerwca można było zgłaszać swoje kandydatury, dlatego też 

należy powołać zespół do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników, którzy sprawdzą czy osoba 

zgłoszona spełnia wszystkie wymogi formalne aby pełnić te funkcję.  

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników. Zebrani uwag do zaproponowanego projektu uchwały nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Boniszewski Grzegorz      ,,za” 

Budziejko Konstanty    ,,za” 

Grabek Łukasz                       ,,za” 

Lubiński Grzegorz       ,,za” 

Margiel Piotr                 ,,za” 

Naruszewicz Daniel      ,,za” 

Ołdyński Dariusz         ,,za” 

Paciorkowski Grzegorz  ,,za” 

Paulukanis Jarosław       ,,za” 

Puza Marek                    ,,za” 

Racis Szymon               ,,za” 

Szeraszewicz Marek      ,,za” 

 

Uchwała nr XXXVI/247/2023 w sprawie  powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników została przyjęta jednogłośnie – 12 głosów ,,za’’ - w załączeniu. 

 

 

 

  Ad.12. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski odczytał treść punktu:  

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 

kandydatach na ławników”.   

 Pan Wójt Gminy Piotr Sinkiewicz poinformował, że aby przygotować opinię na temat kandydata na 

ławnika potrzebna jest informacja od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Białymstoku o nieposzlakowanej 

opinii zgłoszonej osoby.           

 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. Zebrani uwag do zaproponowanego projektu 

uchwały nie zgłosili. Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Boniszewski Grzegorz      ,,za” 

Budziejko Konstanty    ,,za” 

Grabek Łukasz                       ,,za” 

Lubiński Grzegorz       ,,za” 

Margiel Piotr                 ,,za” 

Naruszewicz Daniel      ,,za” 

Ołdyński Dariusz         ,,za” 

Paciorkowski Grzegorz  ,,za” 

Paulukanis Jarosław       ,,za” 

Puza Marek                    ,,za” 

Racis Szymon               ,,za” 

Szeraszewicz Marek      ,,za” 

 

Uchwała nr XXXVI/247/2023 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników została przyjęta jednogłośnie – 12 głosów ,,za’’ - w załączeniu. 



 
 
  Ad.13. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski odczytał treść punktu:  

„Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/56/2019 Rady Gminy Rutka-Tartak z dnia 5 

grudnia 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Rutka-Tartak.”

 Wójt Gminy Rutka – Tartak Piotr Sinkiewicz poinformował zebranych o obowiązkowej częstotliwości 

opróżniania zbiorników bezodpływowych oraz osadników w instalacjach przydomowych. 

 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr IX/56/2019 Rady 

Gminy Rutka-Tartak z dnia 5 grudnia 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Rutka-Tartak. Zebrani uwag do zaproponowanego projektu uchwały nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Boniszewski Grzegorz      ,,za” 

Budziejko Konstanty    ,,za” 

Grabek Łukasz                       ,,za” 

Lubiński Grzegorz       ,,za” 

Margiel Piotr                 ,,za” 

Naruszewicz Daniel      ,,za” 

Ołdyński Dariusz         ,,za” 

Paciorkowski Grzegorz  ,,za” 

Paulukanis Jarosław       ,,za” 

Puza Marek                    ,,za” 

Racis Szymon               ,,za” 

Szeraszewicz Marek      ,,za” 

Uchwała nr XXXVI/248/2023 zmieniająca uchwałę Nr IX/56/2019 Rady Gminy Rutka-Tartak z 

dnia 5 stycznia 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Rutka-

Tartakzostała przyjęta jednogłośnie – 12 głosów ,,za’’ - w załączeniu. 

 
 
  

Ad.14. 

 Pani sołtys wsi Wierzbiszki H. Suchocka wspomniała, iż w jej wsi jest dużo drewnianych domów. W 

związku z tym prosi aby sprawdzić czy wszystkie hydranty w tej miejscowości są czynne. Pan Wójt 

Zobowiązał się do zgłoszenia tego faktu u przedsiębiorcy. 

 

 Pan Wójt Gminy ogłosił, iż można zgłaszać się ze zwierzętami  na darmową kastrację do punktu 

weterynaryjnego w Suwałkach. Warunkiem jest zaczipowanie zwierzęcia na własny koszt. 

 

 Pan Wójt Gminy Piotr Sinkiewicz ogłosił także, iż Gmina Rutka-Tartak uzyskała dofinansowanie do 

ochrony zabytków sakralnych. Pula ta będzie przeznaczona na renowację kaplicy w Smolnikach. 

 

Pan Wójt Gminy przypomniał o dodatku dla sołtysów. Osoby pełniące funkcje sołtysa co najmniej 

pełne 2 kadencje ( 8 lat) mogą zgłaszać się do Urzędu Gminy o zaświadczenie w celu uzyskania z KRUS-u 

takiego dodatku. 

 

Pan Wójt Gminy Piotr Sinkiewicz poinformował, iż można już składać wnioski o suszowe. Rolnik w 

tym celu musi założyć profil zaufany, by móc złożyć samodzielnie wniosek na stronie ministerstwa. Jeżeli 

rolnik chce by komisja oceniła stan jego upraw, wówczas składa papierowy wniosek do Urzędu Gminy.  

 



Pan Sołtys wsi Smolniki Pachucki S. zwrócił uwagę na często zamknięty Orlik. Orlik jest pod opieką 

szkoły więc Pan Wójt zobowiązał się dowiedzieć się czegoś więcej w tym temacie i rozwiązać ten problem. 

 

 

   

 

 Ad.15. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Boniszewski poinformował, iż porządek sesji został 

wyczerpany. Podziękował wszystkim za udział w XXXVI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Rutka – Tartak VIII 

kadencji. Na tym obrady zakończono.     

Sesja trwała do godziny 11.05.  

 

Protokołowała: 

        

J.Słowicka       

Przewodniczący Rady Gmin 

 

Grzegorz Boniszewski 
 


